
Protokół Nr 73/2018 

z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 30 października 2018 r. 
 

Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec 

stwierdzając quorum na podstawie listy obecności  (lista obecności w załączeniu). 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 14.45. 

 

Przewodniczący Komisji – Wł. Stec poinformował, że porządek dzisiejszego 

posiedzenia komisji przewiduje zaopiniowanie dwóch projektów uchwał w sprawie: 

1) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2018 r., 

2) zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2018 – 2023.  

Członkowie Komisji przyjęli powyższą propozycję bez uwag.  

 

Członkowie Komisji Budżetu obradowali według zaproponowanego porządku obrad:  

 

Lp. Sprawa Wniosek / Stanowisko / Informacja  

(Wynik głosowania) 

I. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

   

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uch- Skarbnik Miasta – S. Kijak przedstawił  

 walenia budżetu Gminy Ostrowiec  zmiany budżetu, które uwzględnia przędło- 

 Świętokrzyski na 2018 r. (projekt  żony projekt uchwały. Dotyczą one: 

 uchwały w załączeniu).  - budowy złącza do zasilania imprez plene- 

  rowych w Parku Fabrycznym, 

  - przebudowy budynków dawnego browaru 

  i modernizacji otwartych basenów przy pły- 

  walni „Rawszczyzna”, gdzie podnoszone są 

  wartości zadań,  

  - projektu „Czwórka – szkoła nowych możli- 

  wości”.  

  Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komu- 

  nalnej – K. Kowalski – w uzupełnieniu do 

przedłożonego uzasadnienia – wyjaśnił, że  

  jeżeli chodzi o budowę basenów, zadanie  

  jest przesunięte na 2019 r. z uwagi na m.in.  

  niezasadność podejmowania niektórych prac  

  w obecnych warunkach atmosferycznych. 

  Trzeba mieć na uwadze, że termin rozpoczę- 

  cia robót przedłużył się, z uwagi na ładną  

  pogodę  mieszkańcy korzystali z basenów. 

  Ponadto opóźnienia powstały przy rozbiórce  

  muru oporowego. Dlatego też zdecydowano 
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  się przesunąć roboty w czasie, w związku  

  z czym wydłuży się okres gwarancji. Prace 

  wykończeniowe będą prowadzone wiosną  

  i do 10 maja przyszłego roku zadanie będzie 

  zakończone.  

  Odpowiadając na pytanie radnego M. Marca 

  o budowę ciągu ulic zbiorczych, Naczelnik 

  K. Kowalski wyjaśnił, że na to zadanie środ- 

  ków było zabezpieczone więcej. Ale general- 

  nie planowano, że to zadanie zostanie sfinan- 

  sowane ze źródeł zewnętrznych.  

  Naczelnik K. Kowalski poinformował rów- 

  nież, że wykonawca prac związanych z prze- 

  budową budynków dawnego browaru wnios- 

  kował o przesunięcie terminu zakończenia  

  inwestycji do 31 marca 2019 r. z uwagi na  

  różne problemy, które wystąpiły w trakcie  

  realizacji zadania m.in. z uwagi na trudności 

  na rynku pracy, konieczność wykonania pe- 

  wnych prac, których nie dało się przewidzieć  

  na etapie projektowania.  

  Na pytanie radnego M.Łaty odnośnie PSP  

  Nr 4 Skarbnik S.Kijak wyjaśnił, że jest to  

  nowe zadanie, na które gmina złożyła wnio- 

  sek o środki z UE. 

   

  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wie- Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

 letniej Prognozy Finansowej Gminy nie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

 Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2018  

 - 2023 (projekt uchwały w załącze-  

 niu).   

 

Posiedzenie Komisji Budżetu zakończyło się o godz. 15.00.  

       

Protokołowała:   Przewodniczył: 

  

 Przewodniczący Komisji Budżetu 

Marta Kamińska  Włodzimierz Stec 
 
 


